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Burduja, despre guvernanta corporativa: Am justificat CE îndeplinirea

formalitatilor legale si respectarea Ordonantei 109 pe proceduri, la Ministerul

Energiei

Ministerul Energiei a transmis Comisiei  Europene extrem de multe documente, justificând îndeplinirea 

formalitatilor legale si respectarea Ordonantei 109 privind guvernanta  corporativa a întreprinderilor

publice, pe proceduri, si ne straduim sa  convingem Comisia ca, dincolo de a respecta legislatia româneasca,

aceste numiri respecta si jalonul din Planul National de Redresare si  Rezilienta, a declarat, joi, ministrul

Energiei, Sebastian Burduja. 

"Guvernanta corporativa este o reforma cheie în Planul National de  Redresare si Rezilienta, drept pentru care

implica un efort  considerabil, o atentie sporita din partea Comisiei Europene. Noi am  discutat pe cererea de plata

3 cu Comisia de luni de zile. Au fost  foarte multe întâlniri, si la Bruxelles, si online, am facut multiple  drumuri

acolo, am transmis extrem de multe documente, mii de pagini si  am justificat îndeplinirea formalitatilor legale si

respectarea  Ordonantei 109 pe proceduri, la Ministerul Energiei", a spus Burduja la o  conferinta de presa.

El a subliniat ca pâna în prezent au fost în discutie proceduri din 2022  sau din prima jumatate a anului trecut si ca

aceste proceduri au  respectat legislatia din România.

"Mentionez faptul ca pâna acum au fost în discutie proceduri care au  avut loc în 2022 sau în prima parte a anului

2023. Din analiza noastra,  nu am identificat probleme de legalitate. Deci aceste proceduri au  respectat legislatia

din România. În acelasi timp, jalonul din PNRR a  impus anumite criterii, anumite constrângeri si noi ne straduim

sa  convingem Comisia Europeana ca, dincolo de a respecta legislatia  româneasca, aceste numiri respecta si

jalonul din PNRR. E o negociere în  curs. Vom primi un raspuns de la Comisia Europeana", a explicat  ministrul.

Întrebat daca România ar putea pierde bani din cauza acestui jalon, el a  raspuns ca nu poate spune asta pâna când

nu va veni raspunsul Comisiei.

"În acest moment, pâna nu avem decizia formala a Comisiei Europene, nu  pot sa spun asta. Ea va veni. Dupa

aceea avem sase luni sa ne conformam,  sau o perioada de timp sa ne conformam. Daca va fi cazul, vom crea un 

cadru legal pentru reluarea acestor proceduri si îndeplinirea  jalonului", a adaugat Sebastian Burduja.
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